
 
 
 
Protokoll vid 
Styrelsemöte 9 
20230110 
 
Närvarande: Anita Afzelius-Alm, ordförande, Elisabet Stålarm, vice ordförande, 
Aina Andersén, Eva Lindholm, Rune Lundén, Jan-Ove Gutegård Jakobsson 
 
Anmält förhinder: Erik Sånnek, PO Damberg 
  
 

1. Mötets öppnande 
Ordföranden Anita Afzelius-Alm öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

2. Godkännande av ärendelistan 
Styrelsen godkände förslaget till ärendelista. Nya punkter tas upp under 
Övrigt.  
 

3. Föregående mötesprotokoll 
Protokoll från styrelsemötet 221206 gicks igenom, godkändes och lades till 
handlingarna. 

 
4. Medlemsfrågor 

Rune meddelade att 2 nya medlemmar tillkommit. Totalt per 221231 är 
medlemsantalet 438.  
Som vänmedlem är 1 medlem anmäld. 
Vänmedlemskap registreras av Förbundet, men avgift skall hanteras av 
aktuell förening. Rune efterlyste en rutin för fakturering av 
medlemsavgiften. Beslöts att Eva hör med Erik. Frågan bordlades till 
besked erhålles. 
 

5. KPR 
Elisabet rapporterade. Ny sekreterare för KPR blir Lena Skogh. Nästa 
möte med KPR sker 230130. Då kommer man att följa upp frågan om 
trygghetsboende samt kommunens digitala fixare. Reglementet skall 
eventuellt revideras. Ännu ingen rapport från MAS angående den 
efterfrågade IVO-granskningen av särskilda boenden.   
 

6. Övriga rapporter 
Det rapporterades att i Falköping finns ingen affär som ger Seniorrabatt. 
 

7. Ekonomi 
Inget att rapportera, då Erik är sjuk. Frågan bordlades tills Erik är tillbaka. 
 

8. Program/studiecirklar 



 

Inget att rapportera. 
 

9. Program/studiecirklar stadigvarande aktiviteter (egna) 
Inget att rapportera. 
  

10.Tillfälliga programpunkter/möten 2022 (egna) 
Aina rapporterade att efter kontakt med Kommunpolisen, var de 
intresserade att ge information, men de behövde c:a 1,5 timmar för att ge 
denna info. Styrelsen beslöt att ge Aina fria händer att engagera 
Kommunpolisen till information på ett särskilt möte med medlemmarna. 

   
Beträffande hjärtstartaren är denna nu tillstädes, enligt rapport från Aina. 
Efter besiktning anses hjärtstartaren vara i gott skick. Även om den är 
enkel att använda efterlystes dock utbildning i handhavandet. Beslöts att 
Aina är ansvarig och ser till att hjärtstartaren finns med på våra 
evenemang, aktiviteter och resor. Aina skall också planera för en 
utbildning för alla intresserade angående hantering av hjälpstartare. 

  
11.Marknadsföring/Rekrytering 

Inget att rapportera. 
 
      12.Webbsidan och facebooksidan/lämpliga uppdateringar 

Anita rapporterade att hon varit i kontakt med Lennart Lundh och Sune 
Wallström med anledning av rapport till Verksamhetsberättelsen. Till följd 
av problem utanför föreningens kontroll har hemsidan långa tider varit 
blockerad från nya inlägg. Lennart har gått en grundutbildning, men önskar 
nu lite handfast vägledning för att så småningom själv kunna lägga ut på 
hemsidan. 

 
13.Aktuella inbjudningar/konferenser/  

Anita rapporterade att hon ingår i en Arbetsgrupp – Äldrefrågor. 
 
Ett webbinarium äger rum 230207 (1 timma) avseende bedrägerier.  
Styrelsen beslöt att inbjuda alla medlemmar till detta via massmail. 
 
Distriktet, Västra Götaland har inbjudit till en utbildning i Hemtjänstindex 
samt rapport från projektet ”I nöd och lust” i Skövde 230201 (heldag). 
Beslöts att Anita + möjligen någon mer från styrelsen går denna utbildning. 
Styrelsen beslöt också att inbjudan till denna utbildning skall distribueras till 
styrelsen. 
 
Förbundet kommer i fortsättningen tillhandhålla adresser till -67  
och -69 åringar och nya mässmontrar. 

   
 
14.Policyfrågor 



 

Föreningsprotokoll skall, liksom tidigare, läggas ut på hemsidan när 
styrelsen behandlat förslaget,  

Diskuterades om våra protokoll kanske bör ligga bakom någon intern vägg 
på hemsidan 
 

15.Idéer att fortsatt diskutera 
- +85 årsfest 
- Trivselpengar 
- Pratcafé 

 
16.Övrigt 

Verksamhetsplan och Verksamhetsberättelse gicks igenom på mötet och 
resulterade i smärre justeringar.  
Handlingar att distribuera inför Årsmötet: Verksamhetsberättelse, 
Verksamhetsplan, Dagordning, Ekonomi (Resultaträkning och 
Balansräkning), Revisionsberättelse, Budget 2023 och förslag från 
Valberedningen. 

   
17.Nästa styrelsemöte 

Vi beslutar att lägga in ett extra styrelsemöte bara för att behandla 
ärenden till Årsmötet. Det blir 2023-01-31 kl. 10.00 på Sockerbagaren. 
 

18.Nästa månadsmöte.  
230118 kl 14:00 på Missionskyrkan. 
Årsmötet äger rum 230215 kl. 14.00 på Missionskyrkan. 
 

19.Avslutning 
Ordförande Anita tackade styrelsen för visat intresse. Ett speciellt tack 
framfördes till Eva för det goda kaffebrödet. Ordföranden förklarade mötet 
avslutat.  

 

 

 

 
 

 

 

Jan-Ove Gutegård Jakobsson     Anita Afzelius-Alm                           
Sekreterare                       Ordförande 


